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PROTOKÓŁ 
z XXIII Sesji Rady Gminy Kołbaskowo 

w dniu 4 grudnia 2020 r. 
 
Obrady XXIII sesji Rady Gminy Kołbaskowo kadencji 2018 – 2023 odbyły się 4 grudnia 2020 r. w 
sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Przecławiu. Sesję o godz. 
11.00. otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Dorota Trzebińska. 
Zgodnie z listą obecności w obradach XXIII Sesji Rady Gminy Kołbaskowo uczestniczyli radni: 
Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Monika Jacyna, Mateusz Jakubowski, Tomasz Kufel, 
Izabela Lis, Grzegorz Małowiecki, Krzysztof Przewoźniak, Czesława Ratajczyk, Małgorzata Rychel, 
Anna Sypniewska, Iwona Szuszkiewicz, Zbigniew Szczuplak, Dorota Trzebińska i Roman Woźniak.   

W obradach uczestniczyli również: 
1. Małgorzata Schwarz – Wójt Gminy 
2. Izabella Tyszka –Skarbnik Gminy 
3. Adrianna Weretyńska-Nowak – Zastępca Skarbnika Gminy  
4. Janusz Kwidziński – Sekretarz Gminy 
5. Wanda Kaplewska-Poczepko – Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół 
6. Jerzy Adamiec – Radca Prawny 
7. Paweł Nelkowki- Komendant Straży Gminnej w Kołbaskowie 

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Porządek dzienny: 
1. Sprawy regulaminowe 
2. Stwierdzenie quorum, 
3. Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
4. Zatwierdzenie porządku dziennego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kołbaskowo na 2020 r. i zmiany 

uchwały Nr XIV/163/2019 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 16 grudnia 2019 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kołbaskowo na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Kołbaskowo opłaty 
reklamowej oraz określenia zasad jej ustalania i poboru oraz terminów płatności i 
wysokości stawek. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 57/2, obręb Warzymice. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 128/12, obręb Kołbaskowo. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Tarasy nad Odrą w miejscowości Siadło 

Dolne. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przesyłu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty stałej za pobyt dziecka w Publicznym 

Żłobku Gminnym w Przecławiu za czas zawieszenia funkcjonowania grupy lub Żłobka w 
związku ze stanem zagrożenia epidemicznego COVID-19 na terenie Gminy Kołbaskowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów w Gminie 
Kołbaskowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia „Centrum Usług Społecznych w Kołbaskowie”. 
16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kołbaskowo w roku szkolnym 

2019/2020. 
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17. Informacja Wójta Gminy Kołbaskowo z działalności za II kwartał 2020 roku. 
18. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2019 rok. 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
20. Zakończenie obrad. 

 
Punkt 1: 
Otwarcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Gminy powitała wszystkich zebranych w sali Gminnego Ośrodka Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Punkt 2: 
Stwierdzenie kworum 
Przewodnicząca Rady Gminy oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 
Punkt 3: 
Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XXII sesji Rady Gminy Kołbaskowo. 
Nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń do protokołu z XXII sesji Rady Gminy Kołbaskowo.  
 
Punkt 4: 
Zatwierdzenie porządku dziennego 

Przewodniczący Komisji Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej radny Zbigniew Szczuplak 
złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie utworzenia "Centrum 
Usług Społecznych w Kołbaskowie". 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Wójt Gminy Kołbaskowo Małgorzata Schwarz wniosła o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Kołbaskowo opłaty reklamowej oraz 
określenia zasad jej ustalania i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Monika Jacyna złożyła wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 
zmiany uchwały nr XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Tomasz Kufel 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Monika Jacyna złożyła wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę 
uchwały nr XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 
Wyniki głosowania: 
 ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
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ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o ustalenie opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wyłącznie na podstawie zużycia wody w budynku 
mieszkalnym 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania 
opłaty za odbiór odpadów komunalnych. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zaopatrzenie mieszkańców 
gminy w pojemniki zbiorcze na odpady segregowane. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o zmianę uchwały Rady Gminy 
Kołbaskowo nr XVIII/210/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawki tej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
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Porządek obrad po zmianach: 
Porządek dzienny: 

1. Sprawy regulaminowe 
2. Stwierdzenie quorum, 
3. Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
4. Zatwierdzenie porządku dziennego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kołbaskowo na 2020 r. i zmiany 

uchwały Nr XIV/163/2019 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 16 grudnia 2019 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kołbaskowo na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o zmianę uchwały Rady Gminy 
Kołbaskowo nr XVIII/210/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawki 
tej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 57/2, obręb Warzymice. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 128/12, obręb Kołbaskowo. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Tarasy nad Odrą w miejscowości Siadło 

Dolne. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przesyłu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty stałej za pobyt dziecka w Publicznym 

Żłobku Gminnym w Przecławiu za czas zawieszenia funkcjonowania grupy lub Żłobka w 
związku ze stanem zagrożenia epidemicznego COVID-19 na terenie Gminy Kołbaskowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów w Gminie 
Kołbaskowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zmiany uchwały nr 
XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę uchwały nr XIX/226/2020 
Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o ustalenie opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi wyłącznie na podstawie zużycia wody w budynku mieszkalnym. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zaopatrzenie mieszkańców gminy 
w pojemniki zbiorcze na odpady segregowane. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania opłaty 
za odbiór odpadów komunalnych. 

21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kołbaskowo w roku szkolnym 
2019/2020. 

22. Informacja Wójta Gminy Kołbaskowo z działalności za III kwartał 2020 roku. 
23. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2019 rok. 
24. Wolne wnioski i zapytania. 
25. Zakończenie obrad. 

 
Punkt 5: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kołbaskowo na 2020 r. i zmiany 
uchwały Nr XIV/163/2019 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 16 grudnia 2019 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kołbaskowo na 2020 rok. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Kufel poinformował, że przedmiotowy projekt 
uchwały wraz z autopoprawką Wójta Gminy Kołbaskowo z dnia 3 grudnia 2020 r. został 
zaopiniowany pozytywnie  przez członków Komisji Budżetowej. 
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Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania: 
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/284/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kołbaskowo na 2020 r. i 
zmiany uchwały Nr XIV/163/2019 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 16 grudnia 2019 r. w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kołbaskowo na 2020 rok stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Punkt 6: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o zmianę uchwały Rady Gminy 
Kołbaskowo nr XVIII/210/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawki tej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Monika Jacyna poinformowała, że 
członkowie Komisji nie znaleźli podstaw do uwzględnienia tej petycji, a przedmiotowy projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania: 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/285/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji o zmianę uchwały Rady Gminy 
Kołbaskowo nr XVIII/210/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawki tej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Punkt 7: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej radna Izabela Lis poinformowała o pozytywnym 
zaopiniowaniu przedmiotowego projektu uchwały. Jest to działka nr 198/17 o powierzchni 
0,1283 ha położona w obrębie Barnisław z przeznaczeniem pod zabudowę usługową. 
Zapytań ani uwag nie zgłoszono. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/286/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 8: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała, iż członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. Jest to działka nr 53/5 o powierzchni 0,0924 ha 
położona w obrębie Warzymice. Przedmiotowa nieruchomość będzie wykorzystana jako ogólnie 
dostępny ciąg pieszo-rowerowy i usprawni komunikację między osiedlami. 
Radny Tomasz Kufel zapytał, czy jest już ustalona cena na zakup tej działki? 
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Wójt Małgorzata Schwarz odpowiedziała, że nie. Dopiero jak radni wyrażą zgodę na zakup będzie 
powołany rzeczoznawca, który wyceni tę nieruchomość. 
Radny Kufel zapytał, czy sprzedającym jest osoba prawna? 
Wójt odpowiedziała, że spółka. 
Radny Kufel stwierdził, iż nie ukrywa, że taka sytuacja może mieć miejsce w przypadku innych 
nieruchomości, przykładowo Spółdzielni Przecław. Również ciąg komunikacyjny jest własnością 
spółdzielni, a korzystają z niego mieszkańcy całej gminy. Czy jeżeli spółdzielnia wystąpi do gminy 
z wnioskiem o zakup, to będziemy skłonni do zakupu? 
Wójt odpowiedziała, że to pytanie nie jest do Niej tylko do rady. Natomiast zakup przedmiotowej 
działki, czyli w zasadzie gotowego chodnika, jest konsekwencją uchwały, która była podjęta w 
poprzedniej kadencji rady gminy a dotyczyła planu miejscowego w Warzymicach, który zakładał 
wybudowanie w tym miejscu trzymetrowej ścieżki. Niestety, jedna ze stron, bo działka, która była 
objęta planem należała do dwóch właścicieli, wniosła skargę do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. Uchwała została uchylona i nie było podstaw do tego, żebyśmy ją budowali 
sami. Natomiast ścieżka jest niezbędna żeby połączyć osiedla zlokalizowane przy ulicy tzw. Alei 
SŚ liwkowej z centrum Przecławia. Intencją ówczesnej rady gminy było, żeby gmina to zrobiła sama 
ale niestety wyrok sądu uniemożliwił takie działanie. Spółka, która wybudowała chodnik zwraca 
się teraz z wnioskiem o jej nabycie przez gminę. 
Radny Kufel stwierdził, że rozumie intencje i stwierdził, że tworzymy precedens. Radny zapytał co 
się stanie, jeśli tego byśmy nie wykupili? 
Wójt odpowiedziała, że spółka może zamknąć ogrodzeniem ten teren i będzie taka sytuacja jak 
jest na osiedlach w Warzymicach, czyli nie będzie możliwości przejścia na tzw. skróty od Alei 
SŚ liwkowej do drogi krajowej nr 13. 
Radny Kufel stwierdził, że spółdzielnia również może zamknąć drogę dojazdową do szkoły, która 
jest własnością spółdzielni i też może zakazać przejazdu przez tą drogę. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że należy ustalić harmonogram zdarzeń, bo to jest istotne. W 
przypadku spółdzielni, mamy pewną sytuację, która już jest i byłoby to „odwracanie Wisły Kijem” 
w tym przypadku. Natomiast w zdarzeniu, o którym dyskutujemy, harmonogram zdarzeń był taki, 
że najpierw podejmowano decyzje planistyczne, a dopiero potem kolejne kroki. 
Wójt poinformowała, że gmina wyraziła swoje stanowisko poprzez uchwałę rady gminy w takiej 
formule bo tak była podjęta uchwała o planie miejscowym, że tędy ma iść doga publiczna. Takie 
było założenie i wiadomo było, że te tereny trzeba będzie wywłaszczyć. Tak czy inaczej trzeba było 
zapłacić za wywłaszczenie tych gruntów i potem ponieść nakłady w formie inwestycji. W tym 
przypadku ścieżka jest już gotowa. Ma tylko półtora metra, ale jest to wystarczające, żeby 
zabezpieczyć potrzeby mieszkańców po drugiej stronie Warzymic. 
Radny Kufel zapytał, czy nakłady na tę ścieżkę poniosła spółka? 
Wójt odpowiedziała, że tak. Kupowalibyśmy grunt wraz z poniesionymi nakładami i ze 
służebnościami, które ta spółka posiada na przejście i przejazd przez tereny gminne. 
Wiceprzewodniczący Rady radny Zbigniew Szczuplak stwierdził, że ten ciąg pieszy jest 
oczekiwany przez mieszkańców osiedli Różane, Tęczowe Ogrody, Ulicy Irysowej i Ulicy Dębowej. 
Na dzień dzisiejszy mieszka tam około 2-3 tysiące mieszkańców. Do tej pory żeby dziecko mogło 
dotrzeć do szkoły w Przecławiu, musiało przejść przez dwa przejazdy kolejowe, które są 
monitorowane ale i tak stwarzają zagrożenie. Na ten moment jest jak najbardziej wskazane, aby 
przejąć tę ścieżkę i uczynić ja ogólnodostępną. Wiceprzewodniczący poprosił radnych o 
pozytywne zaopiniowanie uchwały w tej sprawie i stwierdził, że każda inna indywidualna 
nieruchomość, którą możemy nabyć, lub nie, będzie inną sprawą odrębnie rozpatrywaną. Nie 
możemy warunkować nabycia przedmiotowej działki tym, że istnieje taka sytuacja z drogą w 
Przecławiu. Rada osiedla, czy Zarząd może złożyć wniosek w tej sprawie do rady. 
Wójt poinformowała, że jeśli będzie operat szacunkowy to i tak radni będą musieli w tej sprawie 
głosować, bo kwota z operatu będzie przestawiona radnym w formie uchwały budżetowej. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że mieszkańcy Przecławia mają zabezpieczone bezpieczne 
dojście do ciągów pieszych.  Natomiast idea przejścia przez ten obszar, o którym mówimy, była 
taka, żeby odprowadzić w bezpieczny sposób ruch pieszych i połączyć ze ścieżką przy krajowej 
trzynastce. Wtedy nie będzie potrzeby przechodzenia przez drogę krajową, czy powiatową. 
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Brak dalszej dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/287/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 9: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 
stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 57/2, obręb Warzymice. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu przez 
członków komisji przedmiotowego projektu uchwały. Dzierżawa dotyczy nieruchomości o 
powierzchni 18m² z ogólnej powierzchni 1,0486 ha działki nr ew. 57/2  na okres 10 lat na 
prowadzenie działalności gospodarczej. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/288/2020  w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę części 
nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 57/2, obręb Warzymice 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 10: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości 
stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 128/12, obręb Kołbaskowo. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu 
przedmiotowego projektu uchwały. Projekt obejmuje zgodę na dzierżawę części nieruchomości o 
powierzchni około 10 m² z ogólnej powierzchni 1,8988 ha działki o nr ew. 128/12 obręb 
Kołbaskowo na 10 lat z przeznaczeniem na garaż. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/289/2020  w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę części 
nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 128/12, obręb Kołbaskowo 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 11: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Tarasy nad Odrą w miejscowości Siadło 
Dolne. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu 
przedmiotowego projektu uchwały. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
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ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/290/2020  w sprawie  nadania nazwy ulicy Tarasy nad Odrą w 
miejscowości Siadło Dolne stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 12: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 
przesyłu. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu 
przedmiotowego projektu uchwały. Jest to działka o nr ew. 16/3 o powierzchni 0,2224 ha 
stanowiąca drogę wewnętrzną. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/291/2020  w sprawie  wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 
służebnością przesyłu stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 13: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty stałej za pobyt dziecka w Publicznym 
Żłobku Gminnym w Przecławiu za czas zawieszenia funkcjonowania grupy lub Żłobka w 
związku ze stanem zagrożenia epidemicznego COVID-19 na terenie Gminy Kołbaskowo. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury radny Krzysztof Przewoźniak poinformował, że projekt 
uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym i zaopiniowany pozytywnie.  
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/292/2020 w sprawie zwolnienia z opłaty stałej za pobyt dziecka w 
Publicznym Żłobku Gminnym w Przecławiu za czas zawieszenia funkcjonowania grupy lub 
Żłobka w związku ze stanem zagrożenia epidemicznego COVID-19 na terenie Gminy 
Kołbaskowo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 14: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów w Gminie 
Kołbaskowo. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury radny Krzysztof Przewoźniak poinformował, że projekt 
uchwały omówiony został na posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym i zaopiniowany pozytywnie.  
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
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Uchwała nr XXIII/293/2020 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów w Gminie 
Kołbaskowo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 15: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zmiany uchwały nr 
XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/294/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zmiany uchwały 
nr XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 16: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę uchwały nr XIX/226/2020 
Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że przedmiotowy projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków Komisji. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/295/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę uchwały nr 
XIX/226/2020 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 19 czerwca 2020 roku stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Punkt 17: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że przedmiotowy projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków Komisji. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/296/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Punkt 18: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o ustalenie opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi wyłącznie na podstawie zużycia wody w budynku mieszkalnym. 
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Przedmiotowy projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członów Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/297/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o ustalenie opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wyłącznie na podstawie zużycia wody w 
budynku mieszkalnym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 19: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zaopatrzenie mieszkańców gminy w 
pojemniki zbiorcze na odpady segregowane. 
Przedmiotowy projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członów Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XXIII/298/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zaopatrzenie mieszkańców 
gminy w pojemniki zbiorcze na odpady segregowane stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Punkt 20: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania opłaty za 
odbiór odpadów komunalnych. 
Przedmiotowy projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członów Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Czesława Ratajczyk, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Grzybowska 
Uchwała nr XXIII/299/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę sposobu naliczania 
opłaty za odbiór odpadów komunalnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 21: 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kołbaskowo w roku szkolnym 
2019/2020. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kołbaskowo w roku szkolnym 2019/2020 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 22: 
Informacja Wójta Gminy Kołbaskowo z działalności za III kwartał 2020 roku. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
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Informacja Wójta Gminy Kołbaskowo z działalności za III kwartał 2020 roku stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Punkt 23: 
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2019 rok. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 
2019 rok. 
 
Punkt 24: 
Wolne wnioski. 
Wójt Gminy Kołbaskowo Małgorzata Schwarz oraz Przewodnicząca Rady Dorota Trzebińska 
przedstawiły informację o rezultacie spotkania z przedstawicielami Polskich Linii 
Elektroenergetycznych. 
Wójt poinformowała o przesłaniu do radnych Planu Rozwoju Lokalnego. Poprosiła o zapoznanie z 
dokumentem i zwrotne przesłanie ewentualnych sugestii bądź uwag w ciągu tygodnia. 
Wójt poinformowała o wyłonieniu wykonawcy na wykonanie projektu obwodnicy Kołbaskowa. 
Niestety przetarg na realizację tej obwodnicy ma być ogłoszony dopiero w 2023 roku. Natomiast 
w lutym ma zostać wyłoniony wykonawca na realizację obwodnicy Przecławia. 
Wójt przekazała dobrą wiadomość, iż Gmina Kołbaskowo zajęła 12 miejsce w rankingu 
Zrównoważonego Rozwoju w kategorii Gminy Wiejskiej. 
Wójt Małgorzata Schwarz podziękowała radnym: Dorocie Trzebińskiej, Zbigniewowi 
Szczuplakowi i Annie Sypniewskiej za wieloletnią współpracę w radzie gminy. Trwa ona od 10 lat, 
czyli od kiedy została wybrana Wójtem Gminy Kołbaskowo. Wójt podziękowała również 
wszystkim radnym za owocne i merytoryczne spotkania i współpracę. 
Wójt Małgorzata Schwarz przedstawiła informację dotyczącą skargi złożonej przez Prokuratora 
Okręgowego w Szczecinie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na uchwałę nr 
XXIX/391/05 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 28 listopada 2005 r.  w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach Kołbaskowo i 
Moczyły. 
W związku z obecnością na sesji Komendanta Straży Gminnej w Kołbaskowie Pana Pawła 
Nelkowskiego radni mieli możliwość zadawania pytań o bieżącą działalność strażników. 
Radny Powiatu Polickiego Pan Shivan Fate przedstawił informację o sytuacji dróg powiatowych 
na terenie Gminy Kołbaskowo oraz o planowanych inwestycjach w tej kwestii. 
W związku z pytaniem radnego Tomasza Kufla, omówiono kwestię korzystania mieszkańców 
Gminy Kołbaskowo z usług Dziennego Domu Senior-Wigor w Policach oraz wysokość udzielanego 
dofinansowania tej placówce z tego tytułu. 
 
Punkt 25: 
Zamknięcie sesji. 
W związku z realizacją wszystkich punktów zaplanowanego porządku obrad Przewodnicząca 
Rady Gminy o godz. 12.35. zamknęła obrady XXIII Sesji Rady Gminy Kołbaskowo. 
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